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§ 5 
Nytt medborgarförslag röjning vid parkväg- 
Gustavslundsvägen  
BRO 2024/475 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget lyder: 
"Det är hög tid att röja sly och rensa bort eller beskära träd på 
sjösidan vid parkvägen längs Gustavslundsvägen på sträckan 
ungefär från Sjöpaviljongen och fram till bron vid Kalaset strand. 
Där är nu helt igenvuxet och mörkt. Den planerade ombyggnaden 
där lär ju dröja ännu några år och snart kommer man inte fram utan 
sekatör (eller machete). Det är heller inte längre någon utsikt från 
sittplatserna längs parkvägen. Läste i Mitt i Bromma att det finns 
otrygghet i området, något jag i och för sig inte känner igen men om 
så är fallet är det väl nödvändigt med en rejäl uppröjning." 
  
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
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